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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

17.04.2024 - Hlávkova kolej

zápis provedli: Pavel Mašinda a Aleš Novák

začátek zasedání: 18:05

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování,

čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
6. Schválení stanov klubu Sincoolka (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)
7. Objednávky piva - pivoobchod (vede: M. Vadlejch, typ: informace, čas: 10 min.)
8. EČ Klub Čajovna (vedie: M. Oravkin, typ: Hlasování, čas: 10 min.)
9. EČ Tužidlo (vede: T. Havel, typ: hlasování, čas: 5 min.)
10. EČ Pivní běh 2024 (vede: T. Pokorný, typ: hlasování, čas: 5 min.)
11. EČ zaČVUTění 2024 (vede: T. Pokorný, typ: hlasování, čas: 5 min.)
12. EČ Kladenský majáles 2024 (vede: Lukáš Pavienský, typ: hlasování, čas: 10 min)
13. Žádost o čerpání z Fondu projektů Kladenský majáles 2024 (vede: L. Pavienský,

typ: hlasování, čas: 10 min.)
14. Schválení EČ Pod-O-Day 2024 (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)
15. Schválení EČ Mezi Bloky 2024 (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 10 min.)
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16. IP-2024-P1 Pravidla výjimek SU (vede: K. Pilná, V. Kříž, typ: hlasování, čas: 20 min.)
17. EČ SHOW 2024 - batikování triček (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování, čas: 10 min.)
18. Změna EČ SHOW 2024 (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování, čas: 10 min.)
19. EČ Merch SU ČVUT 2024 (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10 min)
20. Schválení účetní závěrky a rozvahy SU ČVUT za rok 2023 (vede: Š. Tichý,

typ: hlasování, čas: 10 min.)
21. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle potřeby)
22. Prezentace Výročních zpráv (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)
23. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: M. Jirmanová, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

Usnesení 2024-04-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 17.04.2024 zaslaného do konference Parlamentu dne

15.04.2024 v 18:00.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (M. Kochman): Tenhle víkend jsme měli výjezdko, které se nám docela povedlo.

Aktuálně řešíme SHOW Strahov, která bude za týden. Podařilo se nám posunout zavírací

dobu menzy, když nám zavřeli restauraci. 8.5. bude oslava narozenin s hudbou, pivem a

jídlem. Všechny vás zveme.

Pod-O-Lee (K. Pilná): Řešíme smlouvy k místnostem. Máme jako dlouhodobé téma

nedobře fungující úklid. Probíhají přípravy na Mezi Bloky a Pod-O-Day, kam bych vás ráda

pozvala. Velkým tématem je taky platební systém, který dáváme dohromady na Mezi

Bloky.
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Buben (D. Lysenko): Proběhla velikonoční párty a pár deskových párty. Účast nebyla

největší, ale získali jsme tím zkušenosti a dalších 6 členů do klubu. Pokračujeme na naší

posilovně, kam instalujeme přístroje.

Masařka (): Nikdo není přítomen.

Sincoolka (K. D. Kopecký): 2.4. jsme měli zasedání představenstva, kde jsme schválili 19

bodů - všechny jednohlasně. Schválili jsme novou legislativní základnu, jeden bod budeme

předkládat i tady na parlamentu. Překopali jsme vnitřní organizaci klubu a v rámci

memoranda s ČVUT jsme si domluvili smlouvy na bezplatné prostory, které jsou

připraveny k podpisu. Koupili jsme si nové zámky na všechno v systému generálního klíče

po vzoru SH a Pod-O-Lee

Hlávkova kolej (): Nikdo není přítomen.

Orlík (): Nikdo není přítomen.

Fakultní klub BION (L. Pavienský): U nás je největší Kladenský majáles, kde bude pivo

Zichovec. Vyhlásili jsme volby. Bude se pořádat večírek, který se nám teď kryje s

Lesamájem, ale budeme se snažit to posunout.

AVC ČVUT (A. Coufová): Máme za sebou pár akcí. Největší, co náš čeká je filmování startu

rakety od CRS.

eFDrive (B. Goláňová): Měli jsme výjezdko v krkonoších a dnes máme velikonoční hody.

BEST (V. Fišer): Máme za sebou velkou soutěž, kterou každoročně pořádáme. Zítra máme

15. narozeniny, takže bude velká oslava v ISC hubu a připravujeme nějaké akce.
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FIT++ (M. Široký): Proběhlo pár akcí - lanpárty, orienťák, fit++ pivo, kde jsme se snažili

naverbovat nové členy a dále proběhl workshop LaTeXu.

ESN (M. Severa): Ahoj, já jsem Marek. Zastupovali jsme ČVUT na akci v Seville. Dále na

valné hromadě ESN, kde se volilo nové představenstvo. Dále plánujeme akci s FIT++, akci

PAW a účast na community meetingu.

STOH (): Nikdo není přítomen.

Klub Čajovna (M. Oravkin): Koupili jsme stan, který budeme brát na naše akce. Máme 2

nové aktivní členy.

+/-FEL (T. Havel): Minulý měsíc jsme měli velikonoční akci a přednášku jak na státnice.

Čeká nás plant swap na fakultě a šachový turnaj. Dále nás čekají nějaké letní akce.

zaČVUTění (T. Pokorný): Chystá se aktivně pivní běh a probíhají přípravy na seznamovák.

GALIBI (D. Msallam): Proběhl bowling, který měl dobrou účast. Dále pravidelné setkání a

deskovky. 30.4. máme akci pálení čarodějnic pod kolejemi Podolee.

IAESTE (): Nikdo není přítomen.

Engineers Prague (T. Petrášek): Ahoj, u nás se událo, že jsme vypadli v semifinále. Před

novou sezónou se nic moc dít nebude, doufáme, že se stihne opravit Hvězda do začátku

nové sezóny.

ESC (): Nikdo není přítomen.
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Křesťanský klub (D. Králík): Chystá se spousta změn, proběhly dvě akce. První byla Chill

on the hill. Akce se vydařila za což děkujeme i klubu čajovna. Těšíme se na další akce.

K. D. Kopecký: Jakožto předseda nejhříšnější koleje chci říci, že si Vašich aktivit si velmi

vážíme.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10

min.)

O. Štorc: Ahoj všem. Minulý měsíc se probíraly scénáře ubytování na kolejích pro AR

24/25. Všechny problémy jsme snad vyřešili. Dále se zvýšily ceny ISIC karet asi o 50 Kč.

Proběhly doplňovací volby na FITu, tak děkujeme těm, kteří hlasovali. Teď nás čeká

příprava rozpočtu pro tento rok. 24. budeme mít další zasedání, kam vás zvu.

4. Info z Centrály (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: 10 min.)

*Řeší se delegát FIT++ jmenovaný v lednu, který již není členem klubu.

M. Jirmanová: Řešíme síťovou část rámcovky, další schůze bude příští týden.

B. Goláňová: Bude ve čtvrtek další kolo meziklubovek. Finální hra je v kalendáři napsaná,

ale s největší pravděpodobností se bude posouvat kvůli diplomovým pracím.

Výjezdko bylo super!

P. Mašinda: Na můj vkus tammoc lidí trávilo čas na počítačích místo účastnění se

programu. Také bychom byli rádi, kdyby kluby posílaly více nováčků.

Š. Tichý: Prosím kluby, které neposlaly výročku, tak aby tak učinili, ať můžeme napsat

výročku za SU.

Stanovy budeme řešit příští parlament.
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5. Schválení zápisu (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2024-04-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 12.03.2024, který byl zaslán do konference Parlamentu dne

17.04.2024 v 18:30.

OHP: 12; 10:0:2→ Usnesení bylo přijato

6. Schválení stanov klubu Sincoolka (vede: M. Jirmanová, typ:
hlasování, čas: 5 min.)

K. D. Kopecký:Máme nové stanovy, které odpovídají stanovám celé SU. Upravil se

seznam orgánů klubu, neboť nám tam přebývali správci a všichni s nějakými funkcemi,

kteří tam byli nesmyslně zařazeni, jelikož jako orgány by měli být voleni, ale u nás jsou

funkce v klubu jmenovány. Dále se přidal odkaz na organizační řád, jeden z našich

nejdůležitějších interních předpisů. Přesunula se do stanov definice vzniku členství v

klubu. Nakonec se provedly drobné kosmetické úpravy.

Změny jsme konzultovali s Pavlem Valachem.

M. Oravkin:Můžu ještě vidět ten článek 6? Tam je uvedeno, že pokud místopředseda

skončí, tak zůstává členem představenstva.

V. Kříž: Jistě. Zůstává jako zástupce klubu.

M. Oravkin: Ale on nemusí být zástupcem klubu, ne?

V. Kříž: U nás musí. Ve volbách do představenstva je zvoleno standardně pět zástupců

klubu, z nichž si pak představenstvo zvolí předsedu.
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Usnesení 2024-04-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje stanovy klubu Sincoolka zaslané

do konference Parlamentu dne 07.04.2024 v 18:21.

OHP: 12; 10:0:2→ Usnesení bylo přijato

7. Objednávky piva - pivoobchod (vede: M. Vadlejch, typ: informace,

čas: 10 min.)

M. Vadlejch: Jde převážně o to, že všechny kluby, které objednávají přes pivoobchod, tak

by byly rádi, kdyby se dalo platit na fakturu. To bylo možné dřív, ale kvůli problémům se

toto již nedělá. Pivoobchod je ochoten to vrátit, ale chtějí, aby se vytvořil jeden mailing list

např: pivo@su.cvut.cz. Dále by se měl vytvořit seznam “provozoven”, dále by si měly kluby

vytvořit vlastní takový email, na který se budou zprávy přeposílat a zástupce přes pivo v

každém klubu, na kterého bude telefonní číslo v případě problémů. Silně doporučujeme,

aby se tyto změny implementovaly, protože s pivoobchodem chceme mít co nejlepší

vztahy.

Š. Tichý: Je to v řešení, co jsme se bavili s IT manažerem - alespoň ten email.

M. Vadlejch: Zasílaly se i nové ceníky, které zatím není jasné, jestli započítávají slevu pro

SU.

K. Pilná: Za nás fungoval nějaký účet u pivoobchodu.

M. Vadlejch: Proto to i říkáme, že je potřeba to udělat centrálně za celou SU, abychom

neměli problémy s doručováním na různé adresy.

K. Pilná: Jde mi o to, jestli to máme měnit, nebo zachovat.
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M. Slávik: Oni nás mají pod jedním IČO, jako vícero provozoven. Lepší se domluvit přímo s

Vítkem Pekárkem.

K. D. Kopecký: Vím, že se jednalo o jednu fakturu, kterou jsme nezaplatili, protože vůbec

nepřišla na nás. Lidé tam jsou s prominutím neschopní a nevím, jestli se to zlepší.

M. Slávik: Proto to řešíme teď, aby se to zpřehlednilo a aby k těmto problémům

nedocházelo. Snad když nastavíme jeden email, který uvidí všichni, tak se nebude toto

opakovat.

V. Kříž:My jsme od nich nedostali nikdy snad fakturu, která by byla správně. Často nám

posílají faktury na pseudofirmy.

K. D. Kopecký: Pokud to bude fungovat, tak super, ale jinak půjdeme k jinému dodavateli.

M. Vadlejch: Chceme nastavit komunikaci tak, aby fungovala. O spoustě věcí jsme ani

nevěděli, tak doufejme, že tyto kroky to vyřeší.

V. Kříž: Nám posílají i potvrzení objednávek, které jsou správně, a nakonec vždy přijde

faktura špatně.

8. EČ Klub Čajovna (vedie: M. Oravkin, typ: Hlasování, čas: 10 min.)

M. Oravkin: Jde jen o prodávání čajů a dýmek.

Š. Tichý: jsou to 4 EČ, chceme o tom hlasovat jednotlivě, nebo jako balíček?

M. Oravkin: Společně.

K. Pilná: Já jsemměla dotaz, že v EČ máte dvě různé ceny za nálev čaje.
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M. Oravkin: Jedná se o jiné čaje.

K. Pilná: Děkuji za vysvětlení, dále předkládané EČ jsou pouze na ten jeden den. Tím, že se

EČ předkládá i s rozpočtem a účetně se vede odděleně měla by v sobě mít celý čas

prodeje. Např. prodej po půlnoci toho dne - uzavření kasy.

Vy tam nakupujete ten čaj ten den?

M. Oravkin: Některé nakupujeme a některé už máme naskladněné z normálního provozu.

P. Mašinda: Však oni to nemusí kupovat ten den. My schvalujeme výdaje, ne nákupy.

K. Pilná: V EČ je předložen i plánovaný rozpočet - nákupy a výdaje. Měly by se prokazovat i

výdaje.

Š. Tichý: Přemýšlím, jak to máme udělat v rámci existujících zásob, které pak prodáváme

někde za jiné peníze než jinde. Jaké navrhuješ řešení?

K. Pilná: Prodloužit tu činnost.

Š. Tichý: Ale to neřeší ty zásoby, jen to co se nakupuje v době platnosti té EČ. To hlavní, co

by se v rámci EČ mělo řešit jsou ty ceny a ty příjmy.

K. Pilná: Jde o to, že EČ se daní a pokud čajovna nebude mít náklady vůči svým příjmům,

tak se bude danit větší částka. Je to spíše upozornění na příště.
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Usnesení 2024-04-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomické činnosti Klubu

čajovna – Strojárna žije, Strahov SHOW, Lesamáj a Kladenský majáles zaslané do

konference Parlamentu dne 12.04.2024 v 18:47.

OHP: 12; 11:0:1→ Usnesení bylo přijato

9. EČ Tužidlo (vede: T. Havel, typ: hlasování, čas: 5 min.)

T. Havel: Jedná se o seznamovák pro lidi, co nejsou v prváku. Vzešlo to z nápadu, že by o

to mohl být zájem. Máme levný pronájem v budově fakulty, kterého chceme využít.

Usnesení 2024-04-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

+/-FEL Tužidlo zaslanou do konference Parlamentu dne 14.04.2024 v 14:21.

OHP: 12; 12:0:0→ Usnesení bylo přijato

10. EČ Pivní běh 2024 (vede: T. Pokorný, typ: hlasování, čas: 5 min.)

T. Pokorný: Loni byla v rámci souboje fakult organizovaná pivní štafeta. Chtěli jsme tuto

akci zorganizovat v rámci klubu znovu, protože to lidi bavilo. Počítáme s relativně velkou

účastí. Startovné bude 100 kč.

Usnesení 2024-04-06:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

zaČVUTění Pivní běh zaslanou do konference Parlamentu dne 14.04.2024 v 23:48.

OHP: 11; 11:0:0→ Usnesení bylo přijato

11. EČ zaČVUTění 2024 (vede: T. Pokorný, typ: hlasování, čas: 5 min.)

T. Pokorný: Pouze mohu říct, že je to stejně jako v posledních několika letech. Jediné

změny jsou v ubytování, stravném a oblečení, kde se navýšily tyto položky a v příjmech
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nám chybí 65000 Kč z FSP, což se dohromady projevilo v potřebě zvýšit kurzovné o 400

Kč. Poprvé jsme s rozpočtem přes 2 mil.

K. Pilná:Mně nevychází celková bilance 40000.

T. Pokorný: Součet nesedí, omlouvám se, je tam chyba. Zašleme opravené.

P. Mašinda: Proč je tam DPH 12 %?

T. Pokorný: Protože poskytujeme ubytování byla odpověď našich hlavních vedoucích.

P. Mašinda: Proč se to tedy nejmenuje ubytování, ale kurzovné?

T. Pokorný: Protože odpověď na tuto otázku neznám. Dám vědět.

*vracíme se k hlasování po zaslání opravené EČ v 19:00

Usnesení 2024-04-07:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

zaČVUTění – zaČVUTění 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 17.04.2024 v

18:58.

OHP: 13; 11:0:2→ Usnesení bylo přijato

12. EČ Kladenský majáles 2024 (vede: Lukáš Pavienský, typ: hlasování,
čas: 10 min)

L. Pavienský: Jediné, co se mění je zdražení malinovky o 5 Kč. Ještě nevíme, jestli nám

město Kladno dá dotaci, ale jsme připraveni akci uspořádat i bez těchto peněz. Jsme na to

připraveni.
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Usnesení 2024-04-08:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Fakultního

klubu BION Kladenský majáles 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 15.04.2024

v 00:01.

OHP: 12; 10:0:2→ Usnesení bylo přijato

13. Žádost o čerpání z Fondu projektů Kladenský majáles 2024 (vede: L.
Pavienský, typ: hlasování, čas: 10 min.)

L. Pavienský: Jsme malý klub na Kladně a tam není tolik peněz, takže potřebujeme pomoc

s akcí. Nejdříve samozřejmě využijeme dotace a jiné zdroje příjmů a FP je pouze poslední

možnost.

K. Pilná: Jste schopní to udělat i bez toho?

L. Pavienský: Jo, ale nebudeme z toho nadšení.

M. Jirmanová: Půjdou ty peníze na VIP?

L. Pavienský: Chtěli jsme dát sud do backstage, ale máme spolupráci s pivovarem, tak

nevím, jak to bude možné.

P. Mašinda: Kupte jejich pivo.

Usnesení 2024-04-09:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje žádost o čerpání z Fondu projektů

ve výši 25 000 Kč na akci Kladenský majáles 2024 zaslanou do konference Parlamentu

dne 15.04.2024 v 00:01.

OHP: 12; 11:0:1→ Usnesení bylo přijato
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14. Schválení EČ Pod-O-Day 2024 (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 10
min.)

K. Pilná: Oproti minulým rokům není moc změn, trochu se změnily částky s ohledem na

celkové zdražení potravin/piva. Změnili jsme dodavatele klobás, jedná se přímo o

řeznictví, tak za námi doražte je vyzkoušet.

Usnesení 2024-04-10:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

Pod-O-Lee Pod-O-Day 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 15.04.2024

v 02:36.

OHP: 13; 11:0:2→ Usnesení bylo přijato

15. Schválení EČ Mezi Bloky 2024 (vede: K. Pilná, typ: hlasování, čas: 10
min.)

K. Pilná: Naše druhá EČ. Mezi Bloky je hudební festival v areálu kolejí. Pivo bude od

Lobkowicz a Osseggu, občerstvení od Kaiser Franz a z grilu a dýmky. Příjmy jsou jak od

Klubu, tak z FSP a od stánkařů. EČ je vázaná na platební systém, který vyvinuli kluci od

sítě a systémů. Je možné, že se EČ bude měnit a budeme žádat o přeschválení per rollam.

Provozovatelé budou prodávat jídlo přes náš platební systém a my jim to pak budeme

přeúčtovávat, proto se tam nachází tolik položek.

Usnesení 2024-04-11:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

Pod-O-Lee Mezi Bloky 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 15.04.2024

v 02:36.

OHP: 13; 11:0:2→ Usnesení bylo přijato
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16. IP-2024-P1 Pravidla výjimek SU (vede: K. Pilná, V. Kříž, typ:
hlasování, čas: 20 min.)

*pauza na čůrání

**zprovoznila se pípa, pauza se prodlužuje

K. Pilná: Předpis se vytvořil na schůzkách RSS ve spolupráci s kolejními kluby. Dokument

prošel připomínkováním RSS a legislativky a byl zaslán ve finální verzi do RSS a

legislativce před dnešním parlamentem pro poslední připomínkování a zpětnou vazbu.

Dokument obsahuje např. podmínky a pravidla výjimek SU - viz prezentace.

V. Kříž: Vytvořili jsme algoritmus, který rozděluje výjimky do jednotlivých klubů dle jejich

velikosti, typu výjimky a priority.

Usnesení 2024-04-12:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje důležitý interní předpis

o Pravidlech výjimek SU zaslaný do konference Parlamentu dne 17.04.2024 v 20:01.

OHP: 14; 13:0:1→ Usnesení bylo přijato

17. EČ SHOW 2024 - batikování triček (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování,
čas: 10 min.)

M. Vadlejch: Budeme batikovat trička.

Usnesení 2024-04-13:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Silicon

hill SHOW 2024 - batikování triček zaslanou do konference Parlamentu dne 15.04.2024

v 12:44.

OHP: 14; 13:0:1→ Usnesení bylo přijato

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 14



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

18. Změna EČ SHOW 2024 (vede: M. Vadlejch, typ: hlasování, čas:
10 min.)

M. Vadlejch: TLDR: představenstvo se shodlo, že chceme větší zálohy na kelímky,

abychom se nemuseli dělat s drobnými.

M. Slávik: Bude to pro nás jednodušší i organizačně, když budeme řešit stovky místo

mincí.

Usnesení 2024-04-14:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje změnu ekonomické činnosti klubu

Silicon hill SHOW 2024 zaslanou do konference Parlamentu dne 15.04.2024 v 12:44.

OHP: 14; 14:0:0→ Usnesení bylo přijato

19. EČ Merch SU ČVUT 2024 (vede: M. Jirmanová, typ: hlasování, čas: 10
min)

M. Jirmanová: Dorazily námmikiny a tepláky. Potřebujeme nyní schválit EČ, abychom vám

to mohli prodávat.

K. D. Kopecký: Od koho to objednáváte?

M. Jirmanová:Myslím BESS, ale zeptej se Míši.

P. Mašinda: Kdyby někdo chtěl přiobjednat, tak mi dejte vědět.

M. Jirmanová: Je možné, že nebudou sedět velikosti, tak kdyžtak budeme přiobjednávat.
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Usnesení 2024-04-15:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály

Studentské unie ČVUT Merch SU ČVUT zaslanou do konference Parlamentu dne

15.04.2024 v 17:24.

OHP: 13; 13:0:0→ Usnesení bylo přijato

20. Schválení účetní závěrky a rozvahy SU ČVUT za rok 2023 (vede: Š.
Tichý, typ: hlasování, čas: 10 min.)

Š. Tichý: Je tu někdo účetní?

Nikdo: *nic

Š. Tichý: V pořádku, já taky ne. Jedná se o uzávěrku, kterou musíme odevzdávat. Jsou tam

nějaké částky.

*probíhá diskuse o inventarizaci a odpisů věcí s hodnotou do a nad 80 tisíc Kč

Š. Tichý: Nemusíme to schválit dnes, vidím, že je několik dotazů, na které je třeba se

doptat účetní. Můžeme jít dál a já se do příštího Parlamentu zeptám paní účetní.

21. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: M. Jirmanová, typ: diskuze, čas: dle
potřeby)

M. Jirmanová:Máme podepsané memorandum!

Všichni: *bouřlivý potlesk

M. Jirmanová: Dále řešíme síťovou část nahrazující rámcovou smlouvu, která je v řešení a

budou další schůzky se ředitelem VICu Záchou a rektorem.
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Š. Tichý: Kromě smlouvy k síti chceme v rámci dalších smluv zastřešit například i přístupy

do systémů ČVUTu.

22. Prezentace Výročních zpráv (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas:
dle potřeby)

M. Jirmanová: Pokud nebudeme prezentovat, porušujeme tím IP SU, takže by bylo dobré,

aby se ty výroční zprávy prezentovaly. Navrhuji, abychom prezentace nahradili jediným

veřejným úložištěm, kde zprávy budou a mohou si je všichni přečíst a zrušit IP o

prezentaci na parlamentu na dalším parlamentu.

M. Vadlejch: Jak v současné době mají vypadat ty prezentace?

M. Jirmanová:Má být stručná a rychlá, takže navrhuji, aby každý klub jako je info z klubů

představí výroční zprávu na jednom parlamentu. Nechceme tu strávit 5 minut na

parlamentu za každý klub, což by při 26 klubech zabralo spoustu času.

K. Pilná:Myslím si, že pro menší kluby a nové delegáty je to možnost poznat ostatní kluby

a prezentovat se na parlamentu pro případné spolupráce a inspirace. Nebylo by dobré toto

zrušit. Neříkám, že to má být sáhodlouhá prezentace, ale nějaké představení akcí a

úspěchů klubu není od věci.

M. Jirmanová: Určitě nechceme, aby se toto rušilo. Chceme se vyhnout tomu, co bylo

minulý rok, kdy každý klub strávil 10 minut mluvením o svém klubu.

D. Lysenko: Skill issue moderátorů.

M. Jirmanová:Můžeš si to odmoderovat, jestli chceš. Klidně hned.
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D. Lysenko prezentuje výroční zprávu klubu Buben.

S. Lepič prezentuje výroční zprávu klubu FIT++.

M. Kochman prezentuje výroční zprávu klubu klubu SiliconHill.

K. Pilná prezentuje výroční zprávu klubu Pod-O-Lee.

M. Severa prezentuje výroční zprávu klubu ESN.

M.Oravkin prezentuje výroční zprávu klubu Klubu Čajovna.

M. Severa prezentuje výroční zprávu klubu BEST.

T. Pokorný prezentuje výroční zprávu klubu zaČVUTění.

L. Pavienský prezentuje výroční zprávu klubu BION.

D. Králík prezentuje výroční zprávu Křesťanského klubu.

D. Msallam prezentuje výroční zprávu klubu Galibi.

P. Gula a D. Skrutko prezentují výroční zprávu klubu Hlávkova kolej.

M. Jirmanová prezentuje výroční zprávu klubu eFDrive.

J. Charvát prezentuje výroční zprávu klubu AVC ČVUT.

T. Havel prezentuje výroční zprávu klubu +-FEL.
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M. Kochman prezentuje výroční zprávy projektů klubu Silicon hill.

M. Kochman: Hledáme lidi co jedou dodávkou z Brna do Prahy příští úterý, nehlásí se

někdo?

M. Jirmanová: Dopraváci se určitě rádi projedou vlakem do Brna a zpět.

23. Různé (vede: M. Jirmanová, typ: informace, čas: dle potřeby)

M. Oravkin: Nechcete nějak posvětit to co se dělo poslední 4 měsíce?

M. Kochman:Mělo by se udělat nějaké usnesení na příštím parlamentu, teď nemáme

hlasovací bod.

M. Jirmanová děkuje za účast a ukončuje zasedání ve 21:49
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